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دومین جلسه کارشناسی درخصوص بررسی موانع سرمایه گذاری در حوزه انرژی های تجدیدپذیر برگزار شد.

به منظور تکمیل بررسی موانع سرمایه گذاری در حوزه انرژی های تجدیدپذیر جلسه دوم
کارشناسی شورا در این خصوص برگزار گردید.

جلسه کارگروه کارشناسی شورا در تاریخ 05/11/1401 با حضور مجدد مدعوین جلسه قبل مورخ 25/10/1401 و

اضافه شدن مدیران و نمایندگان شرکت برق منطقه ای اصفهان، شرکت تولید نیروی برق اصفهان، شرکت توزیع برق

استان و شرکت توزیع نیروی برق شهرستان اصفهان برگزار گردید.

اهم مذاکرات ارائه شده در این جلسه به شرح ذیل می باشد:

آقای صفاری نماینده سازمان مدیریت و برنامه ریزی:

آمار ارائه شده در جلسه قبل درخصوص کل انرژی&shy;های تجدید پذیر است و اگر همین آمار را در خصوص انرژی خورشیدی بیاوریم (در حوزه انرژی خورشیدی استان اصفهان

هفتم است) نشان می دهد که عمده مشکلات در این حوزه ملی است و تمامی استانها با چنین چالش هایی روبرو هستند، بطور مثال در اداره منابع طبیعی برای تخصیص زمین

باید حتما طرح احیایی در کنار آن اجرا شود. اجاره زمین برحسب ماده 3 یک طور محاسبه و بر اساس ماده 21 طور دیگری محاسبه می شود.

آقای روغنی مدیر عامل شرکت نیرو خورشید ایزدخواست که از کشور آلمان بصورت مجازی در این جلسه شرکت داشت بیان کرد:

به دلیل بالا رفتن دمای زمین (1.5درجه) در آلمان قانونی ایجاد شده است که تا سال 2045 تولید دی اکسیدکربن به صفر برسد. یعنی اقتصاد آلمان از پایه انرژی فسیلی باید به

سمت پایه انرژی های تجدیدپذیر و برق برود. تمرکز بر پایه انرژی تجدیدپذیر در آلمان به شدت افزایش یافته است و هدف&shy;گذاری شده که سالانه 22 گیگا بایت در آلمان

نیروگاه انرژی تجدیدپذیر (در زمینه خورشیدی) بسازند. باز هم انرژی برای نیروگاه&shy;های تجدیدپذیر کافی نخواهد بود و باید هیدروژن سبز وارد کنند .کشورهای حوزه خلیج

فارس بر تولید هیدروژن از منابع تجدیدپذیر تمرکز کرده&shy; اند و برق را به اکسیژن و هیدروژن تولید می&shy;کنند چون هم می&shy;توانند آن را مستقیما در کشور استفاده

کنند و هم آن را صادر کنند.

در ایران مالکیت زمین برای سرمایه گذار باید مشخص باشد و با توجه به افزایش قیمت زمین و عدم افزایش قیمت خرید تضمینی ریسک سرمایه گذار بالا می رود. مالیات بر

ارزش افزوده به سرمایه گذار برنمی گردد و قیمت فروش بالا می رود ولی از آن&shy;طرف دولت قیمت را دستوری تعیین می کند.

آقای صافی عضو بخش خصوصی شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی:

هر صنعتی برای پنج سال آینده تولیدش ثبات شرایط می&shy;خواهد و اینکه پشت درهای بسته برای این صنعت تصمیم گیری شود مشکل را حل نخواهد کرد و باید مطالبه ما

دخالت حداقلی دولت در این بخش باشد، لازم است نرخ تعدیل در قراردادها باید به صورت روزانه در بورس تعیین شود.

در پایان جلسه نقطه نظرات کارشناسی نمایندگان سایر دستگاه های اجرایی مرتبط نیز ارائه و مورد بررسی و تبادل نظر و جمع بندی جهت طرح در صحن جلسه اصلی شورا قرار

گرفت.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://ppdc.eccim.com/News/61/
https://ppdc.eccim.com/News/61/

